
 

Interpellation – Skatt, taxor och avgifter 

I majoritetens ”Politisk plattform 2019–2022” skriver partierna att ”skatter, taxor och 
avgifter ska bibehållas på samma nivå, med undantag för indexjusteringar” samtidigt som 

de i nästa mening skriver att ”Gävle ska ha konkurrenskraftiga prisnivåer gentemot andra 
kommuner i liknande storlek och med liknande förutsättningar”. 

I den första meningen tolkar vi det som att inga justeringar gällande exempelvis avgifter 

skall göras medan det i den andra meningen går att tolka majoriteten som att justeringar i 

avgifter kan genomföras för att bibehålla konkurrenskraftiga prisnivåer. 

Vidare sade Jörgen Edsvik i Gefle Dagblad 13 december att ”I Gävle har vi en 
överenskommelse om att inte höja skatten annat än om det blir kris”. Jörgen Edsviks 

socialdemokrater talar ständigt, och rätt så, om utmaningar i välfärden men vad krävs för 

att den utmaningen ska definieras som en kris. 

 

Med anledning av ovanstående ställer jag följande frågor till Jörgen Edvsik (S):   

- Är det ett löfte från majoriteten att varken kommunalskatten, taxor eller avgifter 

kommer att höjas under mandatperioden? 

- Kommer ett sådant löfte brytas för att ”konkurrenskraftiga prisnivåer” skall 

upprätthållas eller åstadkommas? 

- Vad definierar Jörgen Edsvik som en ”kris”? 

 

William Elofsson (M) 
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